
Presentasjon av 
BA-rådet
Brukerrådet for Bærum Arbeidssenter



Bærum 
Arbeidssenter
 Har 4 arbeidssteder og 

Bjørnegård aktivitetssenter
 Emma Hjorth (Keramikk, 

snekker, transport/service, 
grøntgruppe)

 Rud (kort/ramme, inn-
utlevering av datamaskiner, 
makulering)

 Wøyen (Vinkelgården 
møtesenter, ved, tekstil/strikk)

 Kommunegården (Kaffebar, 
kantine, FM tjenester, butikk)

 Hvert sted har et lokalt råd



Hvorfor har vi BA-rådet?

 BA-rådet er til for 
arbeidstakerne på Bærum 
Arbeidssenter

 BA-rådet skal gi råd til 
tjenesteleder

 Tjenesteleder har plikt til å 
delta i BA-rådsmøtene

 Viktig å bli sett og hørt
 Være med å påvirke
 Viktig å jobbe for 

arbeidsmiljøet – miljøregler
 Blir spurt i enkelte saker og 

prosjekter
 Viktig å jobbe for 

fellesskapet – representerer 
alle



Litt om hvordan vi jobber

Medlemmene i 
BA-rådet er en til 
to arbeidstakere 
fra hvert hus, som 
også legger frem 

saker fra de 
lokale rådene.

Vi møtes på 
torsdager, rundt 
6-7 ganger i året, 

kl 12.30 – 14.30

Leder og 
nestleder bytter 
på å lede møte

Vi har en saksliste 
med noen faste 
punkter og noen 

nye punkter

Tilretteleggere er 
med og skriver 

referat

Kun rådets 
medlemmer har 
stemmerett, ikke 

tilretteleggere

Har du sak til BA 
rådet kan du ta 
direkte kontakt 

med en av 
medlemmene, 

eller ta det opp i 
ditt lokale råd

Leder eller 
nestleder møter i 

SAR møtene



BA rådets historie
 2005 – en politisk sak med forslag om å legge ned deler av Bærum Arbeidssenter. 

Flere arbeidstakere gikk i protestmarsj til Rådhuset. Det var starten av BA rådet.

 2008 – Etikkseminar for arbeidsledere og arbeidstakere

 2010 – Pensjonsalder 60 år

 2011 – Demonstrasjonstog for budsjettkutt

 2014 –  Arbeidstakerundersøkelse (Gjentatt 2016 / 2021)

 2014 – Sikkerhetskurs for arbeidstakere (etter sak i BA-rådet)

 2014 – Ny profil til arbeidssentrene – Avstemming om nytt navn og profil

 2015 – Felles arbeidsmiljøregler

 2016 – Mobbekonferansen 9. mars

 2016 – Stortingsmeldingen På lik linje. Høringen i NOU 2016/17

 2016 – Arbeidsmessen Asker

 2021 – Besøk på Emma Medliv

 2021 – Deltakelse i utarbeidelsen av lettlestveilederen for Helse og Omsorgstjenester

 2021 – Deltakelse og innspill under konferansen om arbeidsliv

 2021 – Verdensdagen for psykisk helse – BA-rådsleder holdt apell

https://www.helsenorge.no/4985b1/globalassets/dokumenter/Lettlest-Gode-helse-og-omsorgstjenester.pdf


Hvilke saker har BA-rådet diskutert?

Lønn Lokalt brukkeråd Miljøreglene Pårørendesamarbeid

Arbeidsavtalen
Spørsmål for 

politikere om ferie for 
utviklingshemmede 

Arbeidstakere 
undersøkelsen

Brus og reglene rundt 
usunn drikker



Andre oppgaver BA-rådet har gjort

Gitt innspill til prosjeket «Felles inntaksplattform»

Vært med i ansettelse intervjuer

Besøkt andre steder (Emma MedLiv og andre brukerråd)

Deltok på Forskerkonferanse

Vært med på kurs og seminarer



Hvordan vi gjennomfører et BA-rådsmøte

 Agenda og saksliste sendes til representantene en uke 
før møtet

 Hver måned har hver arbeidsplass et fellesmøte. 
Representanten ber om informasjon som de kan dele på
BA-rådetsmøtet.

 Tjenesteleder og Faglig rådgiver er ofte på møter
 En er tilrettelegger og en skriver referat
 Tilrettelegger sørger for at alle blir hørt





Hvordan vi gjennomføre et BA-rådsmøte

Møteleder brukes en agenda for å lede møte
 Representanter forteller om hva som skjer fra

arbeidsplassene
Gruppen diskuterer saker, gir innspill og bestemmer hva

som skal gjøres videre med saken
 Etter møte sendes referatet ut til alle arbeidsplasser slik at 

alle arbeidsledere og arbeidstakere kan lese det
 Representanten legger frem informasjon fra BA-

rådet på sitt lokalt råd møte
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